
 

                                 IZVOD IZ ZAPISNIKA 21. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

                                                          održane 26. 03. 2024. u 17,30 sati 

 

Nazočni : ravnateljica Škole Vesna Orešković,  tajnica Škole             

                 Martina Šarić, računovotkinja Škole Ljubica Nađ 

 

članovi Školskog odbora: Stella Ilić, Ana Šulentić , Anita Poslon, Ivana Sladić Kljajić 

                  Ljiljana Begović, Josip Fabijanić 

 

 

Ad 1.  

Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je verificiran. 

 

Ad 2. 

Računovotkinja Škole upoznala je članove Školskog odbora s  Izvješćem o izvršenju 

proračuna za 2023. godinu. Izviješće o izvršenju proračuna jednoglasno je usvojeno. 

 

Ad 3. 

Ravnateljica je upoznala članove Školskog odbora s Izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 

u člancima 5., 8., 9., 10., 14., 26., 90., 104. i 105.. Izmjene se odnose na usklađivanje sa  

Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi 

i Uredbom o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće. 

Izmjene i dopune Pravilnika o radu jednoglasno su usvojene. 

                      

Ad 4. 

Ravnateljica je upoznala članove ŠO da su 2 spremačice s krajem prošle godine otišle u 

mirovinu te da je od MZO-a zatražila popunu upražnjenih radnih mjesta.   

MZO je odobrilo zapošljavanje 1 spremačice na neodređeno, nepuno radno vrijeme (15 sati 

tjedno). Natječajni postupak je proveden. Jedina kandidatkinja koja udovoljava uvjetima 

natječaja je G.G.  

ŠO jednoglasno prihvaća da se ugovor o radu zasnuje s navedenom kandidatkinjom.  

Od Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade zatražena je suglasnost za razdvajanje 

radnog mjesta  učitelj koji obavlja poslove učitelja tehničke kulture (18 sati) i učitelj koji 

obavlja poslove učitelja informatike (22 sata).  

Ravnateljica je izvijestila članove ŠO da smo dobili popis budućih prvašića na kojemu je 60 

djece. Nastavno na tu činjenicu  može se očekivati povećanje broja razrednih odjela od 

sljedeće školske godine, a samim tim i organizacijske promjene u radu Škole .  

 

Sjednica je završila u 18, 30 sati. 

 
 

 


